
Zápisnica č. 1/2008 
zo zasadnutia KR STU dňa 21. januára 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš Finka, 

Ján Kalužný, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján Vajda, Dušan 
Bakoš, Ľubomír Šooš, Stanislav Unčík – prodekan SvF, Ľudovít 
Petránsky, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Vladimír 
Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomný:  Dušan Petráš 
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Investičná činnosť na STU v roku 2007 (pror. Janíček) 
2. Výstavba novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina (pror. Janíček) 
3. Projekt multifunkčného ŠD, vrátane rekonštrukcie plavárne v priestoroch ŠD Jura Hronca 

(pror. Janíček) 
4. Pracovná zdravotná služba – zabezpečenie na STU (pror. Finka) 
5. Komplexná akreditácia – informácia (prorektori Finka, Kalužný, Redhammer) 
6. Kolektívna zmluva na rok 2008 (pror. Finka) 
7. Stratégia rozvoja STU s ohľadom na možnosti ŠF EÚ 2008-2013 (pror. Redhammer) 
8. Príprava projektov budovania výskumných centier excelentnosti zo ŠF EÚ  

(pror. Redhammer) 
9. Správa o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Vyhodnotenie stavebných investičných akcií v roku 2007 (pror. Janíček) 
2) Vyhodnotenie dlhodobého zámeru rozvoja STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
3) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
4) Návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2008 (pror. Finka) 
5) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja FA STU na rok 2008 (dekan FA Petránsky) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/9/2007, 3/7/2007, 3/8/2007, 1/4/2007, 3/4/2007,2/6/2007 
 
Nesplnené úlohy: 6/7/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 11.02.2008 
 
 
K bodu 1, Investičná činnosť na STU v roku 2007 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a informoval o jeho 

obsahu. Vymenoval akcie financované z dotácie zo štátneho rozpočtu 
prostredníctvom MŠ SR a z fondu reprodukcie STU. Poznamenal, že každú 
žiadosť, ktorú píšu fakulty na MŠ SR alebo iné orgány SR je potrebné 
poslať na vedomie aj na rektorát STU. 



Rektor Báleš: Opýtal sa ako to vyzerá s preinvestovaním 25 mil. Sk na SjF STU. 
Odpovedal dekan SjF Šooš: do konca roku 2007 boli preinvestované. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/1/2008 
KR STU berie na vedomie informáciu o investičnej činnosti na STU za rok 2007. 
 
 
K bodu 2 Výstavba novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská dolina 

(pror. Janíček) 
  
Rektor Báleš: Uviedol stručne zámery vedenia STU v investičnej oblasti na nasledujúce 

roky. Táto téma bude predmetom workshopu, ktorý je plánovaný na 
22.1.2008. 

Pror. Janíček: Uviedol konkrétne informácie ohľadom výstavby novej budovy FIIT STU. 
Bolo urobené výberové konanie na dodávateľa projektu. Stavba je schválená 
vládou SR a mala by začať v apríli-máji 2008 a bude mať dve etapy. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Opýtal sa na konkrétne umiestnenie novej budovy FIIT. Odpovedal pror. 
Janíček: bude to v blízkosti Prírodovedeckej fakulty UK a dosky pre jadrový 
reaktor. Vizualizácia po jej dokončení bude predstavená na KR STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/1/2008 
KR STU berie na vedomie informáciu o výstavbe novej budovy FIIT STU v lokalite Mlynská 
dolina. 
 
 
K bodu 3 Projekt multifunkčného ŠD, vrátane rekonštrukcie plavárne 

v priestoroch ŠD Jura Hronca (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu k tomuto bodu rokovania. Bazén na ŠD Jura Hronca 

má záujem prenajať a rekonštruovať firma REFIN, s.r.o. Súčasne bol 
spracovaný aj zámer pre výstavbu nového študentského centra pod názvom 
Student centrum B2 – STU Bratislava, ktorý predložil na rokovanie vedenia 
STU. Druhý nový ŠD je v pláne postaviť v lokalite Mlynská dolina 
v blízkosti fakúlt FEI a FIIT STU. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Opýtal sa na dĺžku prenájmu plavárne. Vyjadril obavu ohľadom majetkovo-
právnych vzťahov k plánovanej novostavbe ŠD B2 a požiadal o predloženie 
zmluvy o tomto projekte na KR STU, keď bude urobená. Odpovedal pror. 
Janíček: Môžeme to prenajať maximálne na 5 rokov. 

Rektor Báleš: Upresnil, že ak sa bude realizovať výstavba nového ŠD, bude to kompletne 
financované investorskou firmou a tá bude aj budovu spravovať. Prorektora 
Janíčka poveril zriadiť odborný tím na prípravu tohto projektu a príslušnej 
zmluvy. Aj ŠD v Mlynskej doline bude postavený na podobnej báze. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/1/2008 
KR STU berie na vedomie informáciu o projekte multifunkčného ŠD a prenájme 
a rekonštrukcii plavárne na ŠD Jura Hronca. 
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K bodu 4 Pracovná zdravotná služba – zabezpečenie na STU (pror. 
Finka) 

  
Pror. Finka: Ústne informoval o stave tejto problematiky v SR a na STU. Jedná sa 

o povinnosť vyplývajúcu zo zákona. Slovnaft zatiaľ nie je schopný nám 
tieto služby poskytovať, pretože ešte nie je dokončené zdravotné stredisko, 
ktoré to bude vykonávať. STU musí vypísať výberové konanie na túto 
službu. Rizikové pracoviská budú robiť zdravotné prehliadky tak, ako 
doteraz.  

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Uviedol, že fakulta má zmluvu s ústavom pracovného lekárstva 
a prostredníctvom poisťovne Apollo si dohodli aj prijateľné ceny za tieto 
služby. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/1/2008 
KR STU berie na vedomie informácie o pracovnej zdravotnej službe. 
 
 
K bodu 5 Komplexná akreditácia – informácia  

(prorektori Finka, Kalužný, Redhammer) 
  
Pror. Finka: Z akreditačnej komisie došiel súhlas odovzdať akreditačný spis 28.2.2008. 

Problémom je množstvo protichodných informácií, ktoré prichádzajú. 
Termín dodania podkladov z fakúlt 28.1.2008 musí byť striktne dodržaný. 
Potrebné je aj stanovisko fakúlt ku kritériám na prof. a doc., aby tieto mohli 
byť pripravené na schválenie vo vedeckej rade STU. 

Pror. Kalužný: Informoval dekanov o výsledkoch porady s prodekanmi ohľadom detailov 
komplexnej akreditácie. Štruktúra akreditačného spisu pre ŠP bude rovnaká 
ako bola naposledy pred tromi rokmi. 

Pror. 
Redhammer: 

V oblasti vedy je akreditačný spis veľmi odlišný od toho, čo sme tu mali 
doteraz. Aj keď sú určité časové sklzy, požiadal tiež do 28.1.2008 dodať 
materiály za každú fakultu. Súčasne požiadal o materiály do VR STU. 

Dekan FEI 
STU Vajda: 

Uviedol, že fakulta ponúkla 3 ŠP ako univerzitné a potrebuje odozvu na ne, 
aby bola zaistená ich priechodnosť a nezanikli na STU. Je tu potreba 
doladenia spisu medzi fakultami. 

 
Úloha KR STU č. 1/1/2008 
Rektor STU ukladá doručiť kompletný akreditačný spis za fakultu v elektronickej forme na R-
STU najneskôr do 28.1.2008 a následne do 10 dní dodať materiál na CD. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28.1.2008 
 
 
K bodu 6 Kolektívna zmluva na rok 2008 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomne návrh textu kolektívnej zmluvy na rok 2008. Informoval, 

že túto verziu návrhu KZ majú k dispozícii aj všetci dekani fakúlt STU. 
Vedenie STU s týmto návrhom vyjadrilo súhlas. Dekani fakúlt nemali 
zásadné pripomienky k predloženému návrhu KZ.  
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Stanovisko KR STU č. 5/1/2008 
KR STU berie na vedomie návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2008. 
 
 
K bodom 7, 8 Stratégia rozvoja STU s ohľadom na možnosti ŠF EÚ 2008-

2013 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval, že v budúcom mesiaci sa pravdepodobne objaví 1. výzva 
na zdroje ŠF EÚ. Jedná sa o cca 11 mld. Sk pre Bratislavský kraj. Sú 
vytipované nasledujúce oblasti pre financovanie projektov:  
- centrá excelencie – infraštruktúra výskumu (tam sú potrebné aj vlastné 

zdroje na spolufinancovanie) 
- služby súvisiace s výskumnou aktivitou (knižničné a vydavateľské 

aktivita, IKT, dátové a hlasové služby, vysokovýkonné výpočtové 
systémy, atď.) 

- energetická náročnosť budov a revitalizácia areálov STU. V tomto 
smere nám v Bratislave asi ŠF nepomôžu. Projekty na vedecko-
technologické parky STU by v tomto smere mohli pomôcť, závisí od 
konkrétnej formulácie výziev. 

Rektor Báleš: Stručne zhrnul oblasti pre investície zo ŠF EÚ aj z našich či iných 
prostriedkov. 
- Vedecko-technologické parky, plánuje sa rozvoj troch areálov STU: 

Mlynská dolina, centrum a Trnava. V areáli Trnávka môžu byť len 
výskumné laboratóriá. Vytvorenie centier excelencie. Regionálne 
inovačné centrá 

- Oblasť sociálnej starostlivosti o študentov, Výstavba dvoch nových ŠD 
a rekonštrukcia ŠD Mladosť, dobudovanie ŠD v Trnave, vybudovanie 
multimediálneho centra STU, rekonštrukcia telocviční a ihrísk 

- Zriadenie univerzitných ústavov a knižníc (Ústav manažmentu, Ústav 
inžinierskych štúdií), budovanie komplexného IS STU, Múzeum STU, 
Alumni klub STU, hlasová služba na STU. 

- Oblasť výstavby a rekonštrukcie budov STU, FIIT STU, rekonštrukcie 
budov fakúlt. 

Ďalej informoval dekanov o podaných projektoch na centrá excelencie, 
plánuje vytvoriť cca 50 takýchto centier na Slovensku a nemôžu byť 
duplicity. MŠ SR plánuje na každý projekt získaný z EÚ vyčleniť 
prostriedky na spolufinancovanie. Na seminári 22.01.2008 to môže byť 
diskutované podrobnejšie. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Privítal zámery výstavby v priestore betónovej dosky plánovanej pre 
jadrový reaktor a požiadal o zaradenie medzi priority rekonštrukciu budov 
FEI STU, lebo sú vo veľmi zlom stave. 
Odpovedal rektor Báleš: Takéto problémy majú takmer všetci dekani fakúlt 
STU. Ak bude dosť finančných zdrojov určite sa do toho pustíme. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Opýtal sa ako sa ráta so spolufinancovaním 5% na tieto veľké projekty. 
Opýtal sa na multimediálne centrum – mal by to byť projekt STU. Je tu aj 
kvalitatívny problém – chystáme sa dať veľké prostriedky do vysokých škôl, 
ktoré potom v komplexnej akreditácie ktovie ako skončia. 

Dekan FCHPT  
STU Bakoš: 

Ak budú financie z týchto veľkých projektov iba na prístroje, vybavenie 
a budovy a nie na mzdy, potom sa môže stať, že tie nakúpené hodnotné 
prístroje nebude mať kto kvalifikovane obsluhovať do budúcna. 
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Pror. 
Redhammer: 

31.1.2008 bude konferencia k ŠF EÚ, treba tam ísť a dozvedieť sa viac. Iné 
operačné programy ŠF majú pre Bratislavský kraj málo financií 
alokovaných. Napr. na výskum je 300 mil. EUR a na vzdelávanie už len 17 
mil. EUR. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/1/2008 
KR STU berie na vedomie informáciu o stratégii rozvoja STU s ohľadom na možnosti ŠF EÚ 
a príprave projektov budovania výskumných centier excelentnosti. 
 
 
K bodu 9 Správa o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil obsiahlu písomnú správu o vzdelávaní v akademickom roku 

2006/2007, ktorej cieľom je poskytnúť základné informácie o organizácii, 
obsahu a realizácii všetkých troch stupňov VŠ vzdelávania na STU v 
Bratislave. Správa bola vypracovaná na základe podkladov z fakúlt a 
podrobne komentoval jej obsah.  

Dekan FIIT   
STU Molnár: 

- Opýtal sa na skúsenosti s externistami v 2. stupni VŠ štúdia a uviedol 
nepriaznivé výsledky na FIIT. 

- Pripomenul, že sa nezaoberáme na STU dostatočne plagiátorstvom. 
- Máme informácie, aká je publikačná aktivita študentov STU (ŠVOČ ?). 
- Problémom sú aj autorské práva na práce urobené študentmi 

a zamestnancami STU, treba sa tým zaoberať. 
Rektor Báleš: Jedná sa o závažné problémy, uviedol, že SRK sa témou plagiátorstva 

zaoberala a zaoberá. K uvedeným témam navrhol zorganizovať odborný 
seminár za účasti príslušných expertov. Prorektor Redhammer uviedol, čo 
hovorí autorský zákon na túto tému. 

Dekan MTF   
STU Moravčík: 

Je to vážny problém, plagiátorstvo sa šíri ako mor. Nie je v silách učiteľa 
skontrolovať podrobne všetky práce, lebo niekedy ich je veľa. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/1/2008 
KR STU berie na vedomie Správu o vzdelávaní v akademickom roku 2006/2007 a poveruje 
prorektora Kalužného organizáciou odborného seminára na tému kvalita vzdelávania, 
plagiátorstvo, autorstvo k prácam a pod. 
 
K bodu 5 Rozličné 
 
1) Kvestorka Žideková: 

- Informovala o prijatom zákone o zavedení EURA na Slovensku. Po zverejnení 
konverzného kurzu bude potrebné uvádzať dvojmo všetky ceny, platby, poplatky, 
štipendiá. Je potrebné sa na to pripraviť. 

- Na každej fakulte musí byť určená osoba, ktorá bude mať prechod na EURO na 
starosti. Ako to nebude tajomník fakulty, prosí nahlásiť meno tejto osoby. 

 
Úloha KR STU č. 2/1/2008 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt nahlásiť kvestorke STU osobu zodpovednú na fakulte za 
prechod na EURO. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28.1.2008 
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2) Rektor Báleš: 

Pripomenul dekanom fakúlt, že dostali písomné materiály o vyhodnotení dlhodobého 
zámeru rozvoja STU za rok 2007 a plán na rok 2008. Opýtal sa, či majú nejaké závažné 
pripomienky k týmto materiálom pred ich prerokovaním v AS STU a Správnej rade 
STU. 
Dekan FIIT Molnár: Navrhol, aby sa kvalita vzdelávania a problematika plagiátorstva 
zapracovali do týchto materiálov. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/1/2008 
KR STU berie na vedomie Vyhodnotenie dlhodobého zámeru STU za rok 2007 bez 
pripomienok a Návrh zámeru rozvoja STU na rok 2008 s pripomienkou pána dekana FIIT 
STU prof. Molnára. 
 
3) Pror. Kalužný: 

- STU je organizátorom letnej univerziády 2008, ktorá bude začiatkom septembra. 
Požiadal dekanov fakúlt o pomoc pracovníkov STU pri organizovaní a hladkom 
priebehu tohto veľkého športového podujatia. 

- Klesá nám počet uchádzačov na Bc. štúdium. Preto v rámci propagácie štúdia na 
STU bude zorganizované aj stretnutie riaditeľov SŠ z Bratislavského kraja v utorok  
12.2.2008. Požiadal dekanov o účasť na tomto stretnutí a o vystúpenie v trvaní cca 7-
10 minút. 

 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul program najbližšieho rokovania AS STU, ktoré bude 18.2.2008. 
 
5) Predseda UOO STU Kovár: 

Požiadal vedenie STU o informáciu ohľadom univerzitného ústavu manažmentu. 
Odpovedal rektor STU: Ústav manažmentu bude zriadený 29.2.2008 a je pripravený 
materiál, kde všetky kroky súvisiace so zriadením tohto ústavu sú deklarované a bude 
predložený do AS STU. 

 
6) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál a informoval o stave implementácie EIS Sofia. MŠ SR otvorí 
nový tender na dodávku EIS pre STU a EU Bratislava 

 
Vedenie STU dalo nasledujúce stanovisko: 
- STU víta konštruktívny prístup MŠ SR k riešeniu problémov implementácie EIS Sofia na 

STU a EU deklarovaný na stretnutí 16.1.2008. STU podporuje návrh MŠ SR vypísať nové 
výberové konanie s tým, že toto bude otvorené a budú s STU odsúhlasené podmienky 
výberového konania 

- STU ponúka odbornú pomoc pri riešení odborných otázok výberového konania, najmä pri 
spracovaní podrobnej špecifikácie požadovaných funkcionalít systému a ponúka tiež 
možnosť jeho komplexnej realizácie za dohodnutých podmienok s MŠ SR a EU 

- STU podporuje návrh MŠ SR riešiť implementáciu EIS na báze trojstrannej zmluvy 
-  STU podporuje vypísanie výberového konania tak, aby bolo možné zaviesť skúšobnú 

prevádzku systému od 1.7.2008 a rutinnú prevádzku od 1.1.2009, čím by sa zároveň riešil 
problém konverzie na EURO. 
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7) Dekan MTF STU Moravčík: 
MTF rokuje s vedením DAAAM (Dunajsko-Jadranská asociácia pre automatizáciu 
a výrobu) o usporiadaní svetového sympózia 2008 v Trnave. 

 
8) Dekan FA STU Petránsky: 

Informoval o získaní priestorov po Slovenskej technickej knižnici pre FA STU. 
Poďakoval rektorovi STU za podporu a pomoc v tejto veci. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD.,  prorektor STU 

 

Prof. RNDr. Ľudovít MOLNÁR, DrSc.  dekan FIIT STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc.  rektor STU 
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